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$12.00 CAD

                
              
                

                  English - Paper pattern - 

$12.00 CAD
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$12.00 CAD
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            Maintenant disponible en français! Veuillez choisir votre langue dans la liste déroulante ci-dessus. Description française ci-dessous.

The Speedwell Sling bag is the perfect unisex bag. It has one front zippered flap pocket with 2 zippers on each side and closes at the top with your choice of a small thumb lock, turn lock or magnetic snap. When the flap is fully open, the contents will remain inside this front pocket thanks to the gussets on both sides. Inside this front flap pocket are 1 slip pocket and 1 zippered pocket. You may also wish to install one or two grommets (optional) as shown in tester photos in the top band, just above the front flap pocket. These grommets are to allow your ear bud wires when your phone is stored in the front flap pocket.

In the bag's interior are 2 slip pockets. The strap is adjustable and can be installed to carry the bag either over the left or the right shoulder according to personal preference. The bag can also be carried either on your back or your front.

Please note, the interior assembly is completed with a seam binding finish to give the best possible outcome for the bag. This means the lining is not saggy or baggy and the exterior seams are crisp and will have been sewn a total of 3 times for added strength.

SUPPLIES:

Exterior fabric:

1/2 yard fabric (quilt weight cotton, linen blends)

Lining fabric:

1 yard quilt weight cotton

Interfacing:

3 yards Fusible woven interfacing (20” wide)
1/2 yard Peltex sew-in (20” wide)
1/2 yard Fusible fleece (20” wide)


Notions and supplies:

(2) 7” or 8” zippers (#3 or #5) (or (2) 10” of zipper tape)
(1) 20” double pull zipper (must be #5)
(1) 6” zipper (#3)
(1) 1.5” rectangle slide
(1) 1.5” rectangle ring
Choice of: 
(1) small thumb lock (max. 1” high)
OR
(1) 18mm magnetic snap
OR
(1) small turn lock (max. 1 3/8” wide)
OPTIONAL: (1) or (2) 12mm or 1/2” diameter grommets


MEASUREMENTS: 8” W x 12” H x 2.5” D

SEWING EXPERIENCE: The construction of this bag requires intermediate sewing skills HOWEVER, please note that it does include a seam binding finish (see description above). This bag will take 5-6 hours to complete the first one but of course, this varies from person to person.

 PLEASE NOTE: This pattern is in ENGLISH and in FRENCH. Please choose the desired option in the above drop-down list.



 

-----------------------------------

DESCRIPTION:

Le sac porté épaule Speedwell est le sac unisexe parfait. Il dispose d’une poche zippée  à rabat à l’avant avec 2 fermetures de chaque côté et qui ferme en haut avec le fermoir de votre choix, fermoir cartable, tourniquet ou magnétique.   Lorsque le rabat est complètement ouvert, le contenu reste à l’intérieur de la poche avant grasse aux soufflets situés sur chaque côté.  Dans cette poche rabat se trouvent une poche plaquée et une poche zippée. Vous pouvez aussi ajouter un ou deux œillets (optionnels) comme montré sur les photos des testeurs sur la bande supérieure. Ces œillets vous permettent de faire passer vos écouteurs lorsque votre téléphone est stocké dans la poche rabat avant.

A l’intérieur du sac se trouvent deux poches plaquées. La bandoulière est ajustable et peut être installée pour porter le sac sur l’épaule gauche ou droite selon votre choix..  Le sac peut aussi être porté dans le dos ou devant vous.

Noter aussi que l’assemblage intérieur est terminée avec un biais pour un meilleur rendu final du sac. Cela signifie que la doublure n’est pas flottante ni ample et que les coutures extérieures sont impeccables et sont cousues 3 fois en tout pour plus de solidité.

FOURNITURES:

Tissu extérieur :

1/2 yard (45cm) tissu (coton, toile de lin...)

Tissu Doublure :

1 yard (91cm) coton

Entoilage :

3 yards (2,73m) entoilage thermocollant tissé ( 20” /50cm large) 
1/2 yard (45cm) entoilage intissé rigide à coudre (20”.50cm large) type Peltex (Pellon 70)
1/2 yard (45cm) molleton thermocollant (20” /50cm large)


Fournitures :

(2) fermetures à glissière 7”(18cm) ou 8”(20cm) ou (2) 10”(25cm) de fermeture au mètre
(1) fermeture à glissière double 20” (50cm)
(1) fermeture à glissière 6” (15cm)
(1) Anneau coulissant rectangulaire 1.5’’ (4cm)
(1) Anneau rectangulaire 1.5’’ (4cm)
Au choix :
Fermoir type cartable (max 1” soit 2,5cm de haut) 
ou
Fermoir magnétique 18mm 
ou
Fermoir tourniquet (max 1 3/8” soit 3,5cm de large) 
OPTIONNEL : (1) ou (2) oeillets diam 1/2’’ soit 12mm

DIMENSIONS: 8” W (20cmL) x 12” H(30cmH)  x 2.5” D (6cm prof)

NIVEAU DE COUTURE : Le montage de ce sac demande un niveau intermédiaire, CEPENDANT merci de noter qu’il prévoit la couture d’un biais de finition (vois la description ci-dessus). Ce sac necessite 5 à 6 heures de travail pour le premier mais bien sur cela peut varier d’une personne à l’autre.

REMARQUE : Ce patron est disponible en Anglais et en Français.
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            Latest News

            
            Introducing the Tumbleweed Toiletry Tote!

            
            Let me introduce you to the Tumbleweed Toiletry Tote - the March pattern for the Bag of the Month Club. Until end of May, this pattern is only available through...
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